



General Rules

International Loano Cup by Teams (Former Tournament "Town of Ventimiglia")

[International Loano Cup 2013]

SHARE THE
EXPERIENCE!

JUDO CLUB VENTIMIGLIA ASD

29/06/2013



Judo Club
VENTIMIGLIA

General Rules

International Loano Cup by Teams (Former Tournament “Town of Ventimiglia”)

ORGANISER:

Judo Club Ventimiglia in association with FIJLKAM (Italian Judo Federation).

Contact and Info:

judoclubventimiglia@hotmail.it

Judo Club Ventimiglia 0039 0184 352792

www.judoclubventimiglia.wordpress.com

Date:

Saturday 29th June 2013

Qualifying heats from 9h30.

Final Four from 18h00.

Competition Place:

Sport-Hall “Elio Garassini”, Via Matteotti,
LOANO (Italy).

Competition Type:

The competition is for teams and reserved to men athletes belonging to Under21, Under23 and Seniors class (born from 1974 to 1995), members of national or regional selections, or clubs.

Athletes:

The team should consist of 5 athletes, one in every weight category. A substitute is authorized per weight category. In order to be represented, the team must be

composed of at least 3 competitors who can compete in 3 different weight categories. No limitation for the athletes not belonging to the club (but affiliated to others).

Weight Categories:

66 * 73 * 81 * 90 * over 90 with 1Kg of tolerance for each fighter. The competitors will be entered during the weigh-in in the category they belong to. However they can compete in the category immediately above their own.

Competition Formula :

QUALIFYING HEATS: The teams will be divided up into series. Qualifying heats will be by round robin formula.

FINAL FOUR: The best two teams of each series will fight in semi-finals. The two losing teams of semi-final matches will fight for 3rd and 4th place. The two winning teams of semi-final matches will fight for 1st and 2nd place.

Accreditation and Weigh-In:

Friday 28/06/13 (at Sport Hall)

Accreditation: from 18:00 to 19:30

Unofficial weigh-in: from 18:00 to 18:30

Official weigh-in: from 18:30 to 19:30

Saturday 29/06/13 (at Sport Hall, only for the teams that didn't do it on Friday).

Accreditation: from 07:30 to 09:00

Unofficial weigh-in: from 07:30 to 08:00

Official weigh-in: from 08:00 to 09:00.

The athletes must present an official piece of identity (passport or identity card) and their national federal licence valid for the present year.

Clothing:

For the competition WHITE AND BLUE JUDO GI ARE OBLIGATORY.

For the award ceremony white judogis are obligatory.

Refereeing:

Each team can have a referee classified in international or national category. The contest rules are of FIJKAM (Italian Judo Federation), and EJU, IJF.

Duration of contest: 5 minutes (real time).

Golden Score: 2 minutes (real time).

Prizes :

The “**Loano Cup**” to the winner team, cups to the teams of the Final 4; medals for the athletes classed up to the 3rd place. The best fighter of each finalist team will be awarded.

MONEY PRIZES:

2.000,00 EUR TO THE WINNER TEAM;

1.000,00 EUR to the second place team;

500,00 EUR to the third place team;

250,00 EUR to the fourth place team.

REFUNDS:

ATTENTION! No refunds for accommodation (board and lodging).

Entries:

The first entry to the competition must be sent within the **30th April 2013**; the final entry (nominative) must be sent not later than **30th May 2013** to the Dr. Antonella IANNUCCI, e-mail: **judoclubventimiglia@hotmail.it**; tel/fax +39 0184 352792. Inscription to the competition is free.

Accommodation

RESERVATIONS CENTER: **MAMBERTO TOUR**

You can find the complete list in the annexed file “Hotel Form”.

Contact: Mrs. Sabina Sorbi

Tel.: 019/6231263

sabina@mamberto.com www.mamberto.com

Via Valle Località Bottassano 78/80

I-17022 Borgio Verezzi (SV) – Italy

IMPORTANT: Hotel reservations are made **ONLY** through the Mamberto Tour on a first come first serve basis.

Visa:

Nations which needs VISA to enter Italy, please send us as soon as possible and before **April 5, 2013**: list of participants with name, gender, passport number, birth date and function or category.

Insurance:

All members of each team will have to be covered with an insurance for the competitions regarding: civil liability, third part risk, accidents or injuries and assistance repatriation. The fighters will compete under the full responsibility of the team they represent. Each team is responsible for medical certificate and for insuring its competitors.

The organisation reserves itself the right to modify the program in order to improve the competition and it declines responsibility for any event before, during and after competition.

Reglement

International Loano Cup par équipes (ex "Ville de Ventimiglia)

Organisateur

Judo Club Ventimiglia avec FIJKAM (Fédération Italienne de Judo). Contact et info : judoclubventimiglia@hotmail.it
Judo Club Ventimiglia + 39 0184 352792
www.judoclubventimiglia.wordpress.com

Date :

Samedi 29 Juin 2013
Eliminatoires 09h30
Final Four 18h00.

Lieu de Compétition :

Salle Omnisports « Elio Garassini », Via Matteotti, LOANO (Italie)

Epreuve :

Compétition par équipes masculines pour Under21, Under23 et Seniors (né de 1995 à 1974) membres des sélections nationales ou régionales, ou des clubs.

Athlètes :

L'équipe doit être composée de 5 athlètes, un dans chaque catégorie de poids. Un remplaçant est autorisé par catégorie de poids. Afin de se faire représenter, l'équipe doit être composée d'au moins 3 concurrents qui peuvent concourir dans 3 catégories de poids différentes. Pas de limitation pour les athlètes n'appartenant pas au club (mais affiliés à d'autres).

Catégories de Poids :

66 * 73 * 81 * 90 * over 90 avec 1kg de tolérance pour chaque combattant. Les concurrents seront inscrits à la pesée dans

la catégorie ils appartiennent. Toutefois, ils peuvent concourir dans la catégorie immédiatement supérieur au leur.

Formule de Compétition:

ELIMINATOIRES: Les équipes seront divisées en poule. Eliminatoires se fera par la formule en poule. **FINAL FOUR:** Les deux meilleures équipes de chaque série se battra en demi-finales. Les deux équipes perdantes des demi-finales se battra pour la 3ème et la 4ème place. Les deux équipes gagnantes des demi-finales se battra pour la 1ère et la 2ème place.

Accréditation et Pesée:

Vendredi 28/06/13 (à la Salle Omnisports)

Accréditation : 18h00 à 19h30.

Pesée officieuse : 18h00 à 18h30.

Pesée officielle : 18h30 à 19h30.

Samedi 29/06/13 (à la Salle Omnisports seulement pour les équipes qui n'ont pas fait l'accréditation et le pesée le vendredi)

Accréditation : 07h30 à 09h00,

Pesée officieuse : 07h30 à 08h00.

Pesée officielle : 08h00 à 09h00.

Les athlètes doivent présenter une pièce officielle d'identité (passeport ou carte d'identité) et leurs licence fédéral valide pour l'année en cours.

Judogi :

Pour la compétition BLANC ET BLEU JUDOGI sont obligatoires. Pour la cérémonie de remise des judogis blancs sont obligatoires.

Arbitrage :

Chaque équipe peut avoir un arbitre classés dans la catégorie internationale ou nationale. Le règles d'arbitrage sont de la

FIJLKAM (Fédération Italienne de Judo), UEJ et FIJ.

Durée des combats : 5 minutes.

Golden Score : 2 minutes

Prix :

La « **Loano Cup** » à l'équipe gagnante, coupes à les équipes de la Final4; médailles pour les athlètes classés à la 3ème place.

Prix en argent:

2.000,00 EUR à l'équipe vainqueur ;

1.000,00 EUR à l'équipe à la deuxième place ;

500,00 EUR à l'équipe à la troisième place ;

250,00 EUR à l'équipe à la quatrième place.

Remboursements:

ATTENTION ! Aucun remboursement pour le logement (gîte et couvert).

Inscriptions :

1ère INSCRIPTION à la compétition doit être envoyé dans le **30 Avril 2013**; l'inscription définitive (nominative) devra être envoyée plus tard le **30 Mai 2013** à Dr. Iannucci Antonella, tél / fax +39 0184 352792,

e-mail: judoclubventimiglia@hotmail.it.

L'inscription à la compétition est gratuite.

HOTEL

Les réservations sont à effectuer dans la Central des Réservations: **MAMBERTO TOUR**.

Vous pouvez trouver la liste complète dans le « *Hotel Form* » fichier annexé.

Personne à contacter: **Sabina Sorbi**

Tel.: 019/6231263

sabina@mamberto.com

www.mamberto.com Via Valle Località Bottassano 78/80

I-17022 Borgio Verezzi (SV) – Italy

IMPORTANT: les réservations des chambres d'hôtel sont réalisables uniquement à travers de "Mamberto Tour", le premier à réserver sera le mieux servis.

Visa :

Les pays qui ont besoin d'un VISA pour entrer en Italie sont priés de nous envoyer dès que possible et avant le **5 Avril 2013** : la liste des participants comportant les nom, sexe, numéro de passeport, date de naissance et fonction ou catégorie.

Assurance :

Tous les membres de chaque équipe devra être en possession d'une assurance pour les compétitions en ce qui concerne: la responsabilité civile, le risque de la troisième partie, les accidents ou les blessures et assistance rapatriement. Les combattants seront en compétition sous la responsabilité entière de l'équipe qu'ils représentent. Chaque équipe est responsable de certificat médical et pour assurer à ses concurrents. L'organisation se réserve le droit de modifier le programme afin d'améliorer la compétition et elle décline toute responsabilité pour tout événement avant, pendant et après la compétition.

FIRST ENTRY

Scheda di Pre-iscrizione

Da restituire allo/ to return to/ à renvoyer au:

JUDO CLUB VENTIMIGLIA ASD
 Via Vittorio Veneto, 36 – I 8039 VENTIMIGLIA
 Tel/fax: 0039/0184/352792
 e-mail: judoclubventimiglia@hotmail.it

ENTRO IL/WITHIN THE/AVANT LE

30.04.2013

Squadra – Team – Equipe –Mannschaft	
Nazione – Country - Pays – Nation	
Capodelegazione – Team manager – Responsable de l'equipe – Verantwortliche betreuer	
Telefono – Telephone – Telephone – Telefon	
Fax	
E-mail	
Cellulare – Mobile – Portable – Mobil	

Parteciperà
 Will take part
 Participera

Non parteciperà
 Will not take part
 Ne pas participera

AL/ AU /TO THE **International “Loano Cup” 2013 (former Team Tournament “Town of Ventimiglia”, June 29th, 2013.**

FINAL ENTRY

International Loano Cup

Please, return before **30.05.2013** to:

JUDO CLUB VENTIMIGLIA

Tel/fax: + 39 0184352792

e-mail: judoclubventimiglia@hotmail.it

TEAM _____				
	SURNAME	NAME	DATE OF BIRTH	BEST RESULT
- 66 kg				
- 73 kg				
- 81 kg				
- 90 kg				
+ 90 kg				
Team Manager				
Coach				
Referee				Licence: INTERNATIONAL – NATIONAL

Signature and stamp
